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Dato: 09.02.2021 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde tirsdag den 15. februar 2022 

klokken 17.00-19.00  

På personalerummet 

  

Deltagere: Jacob Lyng Madsen (forældrevalgt) 

Martin Hjøllund Sonne (forældrevalgt) 

Anne-Mette Frydkjær (forældrevalgt) 

Martin Peter Rosenkrantz (forældrevalgt), deltager i første del af mødet 

Elias, 9.X 

Ahmed Dahqane (BKF) 

Pernille S. Nørgaard (PN) (medarbejderrep.) 

Maria Liltorp (ML) (medarbejderrep.) 

Jannie Børger Larsen, souschef og referent 

Lars Rye Vadmand (skoleleder) 

 

Afbud venligst til Lars Rye Vadmand 

 

Referent: Lars Rye Vadmand  RØD = fraværende  

  

 

Punkter 

Pkt. nr. 1:  Valg af ordstyrer 

 

Martin Sonne 

Pkt. nr. 2:  Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden godkendes 

Pkt. nr. 3:  Timefordelingsplan 22/23 til godken-
delse, bilag 
(O/D, 10 min) 

Som sidste år vil skolen gerne konvertere en billedkunst-

lektion i 6. klasse til musik. Dette er inden for samme 

fagblok. Herudover vil vi gerne fortsat konvertere en 

understøttende lektion i 1. klasse til natur og teknologi, 

så der er mindst to lektioner hele vejen til 6. klasse. 

Forslaget godkendes. 

Pkt. nr. 4:  Styrelsesvedtægt, bilag 
(O/D/B, 10 min) 

Der er forslag til revideret udgave af styrelsesvedtægten. 

Bestyrelsen kan afgive kommentarer frem til senest 8. 

marts 2022. 

Pkt. nr. 5:  Musik Unik 
(O, 15 min) 

Skal vi fortsætte samarbejdet? 

Der er fortsat nogle udfordringer i forhold til at dække 

hele skoleåret med musikunik. Undervisningen er i 35 

uger. Det er de ugentlige udfordringer, som er sværest: 

Musiklærerne har svært ved at tage hånd om børnene 
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pædagogisk. Spisepauser, som en lærer har med en 

klasse i forbindelse med fjerde lektion, kan Musikunik 

ikke dække, da de skal videre til andre skoler.  

Til gengæld får vi undervisning på hold, og individuelt. 

Prisen er fortsat godt 100.000 kroner over taksten for 

”almindelig” musikundervisning. 

 

Formand og skoleleder bede om et møde med musik-

skolen og inviterer Rødovre Skole med. Vi vil gerne fort-

sætte samarbejdet, men det pædagogiske arbejde i ti-

merne skal være bedre. 

Det er heller ikke passende, at et skoleår starter op 

med vikar fordi undervisningen først kan starte i uge 33. 

Musikundervisningen bør følge skoleåret, som med em-

neuger er på 35 uger. 

Pkt. nr. 6:  Meddelelser fra elevråd 

(O/D, 10 min) 

Udskolingen vil gerne have stolene tilbage til fællesarran-

gementer. Hvis alle skal være lige, så må det også gælde 

de voksne. Der er af elevrådet indsamlet 107 underskrif-

ter fra udskolingen for at få stolene tilbage. Motivationen 

for at deltage til fællessamlingerne vil blive større, da 

man ikke skal tænke over om tøjet er hvidt, sidder det 

ordentligt, er gulvet snavset osv. Det er ting, som bety-

der meget for eleverne i de store klasser. Der er udar-

bejdet en plan for, hvordan klasserne 6. – 9. kan sætte 

stole frem og på plads.  

Det aftales at listen kommer med tilbage til elevrådet og 

raffineres d. 16.02. Den afprøves på fællessamling d. 

18.02.  

Pkt. nr. 7:  Grøn Festival, bilag (tidl. Folkemøde) 
(O, 10 min) 

Bestyrelsen vil gerne stå for en kaffebod eller lignende? 

Grønt råd får til opgave, at sætte en proces i gang, i for-

hold til, hvor eventuelle indtægter skal bruges. Det kan 

for eksempel være adgangskort til Den Blå Planet. 

Begivenheden kommer op på den kommunale lystavle.  

Pkt. nr. 8:  Status på skolen 
(O/D, 10 min) 

Corona: 

Vi er fortsat hårdt ramt på sygefravær hos medarbej-

derne.  

Testenheden stoppes forventeligt per 18.2. Der vil kun 

blive uddelt selvtest i tilfælde af, at børn, ikke klasser, er 

nære kontakter. 

 

Stillingsopslag: 

 En inklusionslærer 

 To pædagoger og en medhjælper til centeret 

 En fast medarbejder og en ”flyver” til teknisk 

service 

 En skoleleder… 

 

Pkt. nr. 9:  Skolebestyrelsesvalg, status 
(O/D, 10 min) 

Der er valgmøde/opstillingsmøde onsdag den 9. marts 

klokken 7.50-8.20 i Greenlab.  



 

Side 3 af 4 

Stiller nogen fra den nuværende bestyrelse op? 

Løradag d. 5.3. bliver valget omtalt for nye forældre til 

Velkomst lørdag for nye 0. klasser. LV skriver ude til alle 

forældre i uge 9 og gør opmærksomme på dette. 

Pkt. nr. 10:  Meddelelser, faste punkter  
(O, 20 min) 
-SFOén 
-Personalemøder/læringsmøder 
-Skolens ledelse 
-Skolebestyrelsesformanden /for-
mandsmøder 
-Skolebestyrelsen 

SFO: 

Der er planlagt Tivolitur for første gang i tre år. 

 

Personalemøder/lærere: 

Der forberedes A-uge med bysamfund med forskellige 

værksteder på tværs af klasserne. D-klasserne indgår 

der, hvor de kan. For udskolingen er der projektopgave 

og faglig uge. 

 

GU: 

8.4 har vi Store skrælle dag. Borgmesteren kommer og 

er med, der kommer to medarbejdere fra genbrugsplad-

sen, der er fælles opstart og fælles spisning. 

 

Ledelsen: 

9. 3 kommer Miljø Ministeren på besøg og hører om-

kring biodiversitet fra eleverne. Lars og Elias tager imod. 

 

Der har været Skakdag, og det forløb rigtig godt. Det 

var godt at være sammen om noget fælles på tværs af 

klasser og trin. Vi tager op med matematik fagteamet 

om, hvordan vi kan fortsætte med skak-undervisning i 

fremtiden. 

 

Som skole kan vi ved nyt kommunal valg ønske, hvem vi 

vil have med i SKOB fra udvalgene. 

 

Formanden: 

Intet nyt 

 

Bestyrelsen: 

Intet nyt 

Underskrivning af papir 

Pkt. nr. 11:  Eventuelt   

(O, 5 min) - dette er kun til korte ind-

læg. 

 

Punkter til kommende møder  Principper 

 Elevtrivsel: ”Samarbejde omkring den gode triv-

sel” 

 Center 

 Repræsentant fra PIT 

 Sorg- og krise plan revideres 

 Elevfravær 

Godkendelse af referat - punkter godkendes løbende, og der underskrives før mødet afsluttes. 

D: Dialog B: Beslutning O: Orientering 
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Møderækken: 16.3., 21.4., 9.5. og 7.6. 

 

 

 


